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Van de voorzitter

Met vertrouwen naar  
12 september

Het zijn intensieve weken geweest de 
afgelopen tijd voor het CDA.  
Na de verkiezing van onze 
landelijke lijsttrekker heeft het 
congres de lijst vastgesteld en 
is het verkiezingsprogramma 
gepresenteerd. De titel van het 
programma luidt “iedereen”.
Het programma lezend komen 
termen als hervormen, respect, 
verbinden duidelijk in naar voren. 
Het programma kijkt niet alleen naar 
vandaag maar ook heel duidelijk naar 
de toekomst. Het geeft een antwoord 
op de problemen van vandaag en 
neemt ook maatregelen voor onze 
kinderen.
Na de vakantie zal er in een paar 
weken campagne gevoerd moeten 
worden om er voor te zorgen dat 
iedereen achter het CDA kan gaan 
staan en ons de kans geeft dat te 
bereiken waar we voor staan.
Ik wens alle leden van het CDA een 
goede vakantie toe. Geniet van de 
(mogelijke) reizen die u gaat maken 
en ik hoop dat iedereen in goede 
gezondheid veilig terug komt in 
Hoorn, Zwaag en Blokker.

Léon Schaaf
Voorzitter CDA afdeling Hoorn

I N H o u D

Hoorn

Nieuwsbrief  nr.8

Beste CDa-leden,

Soms zou je willen dat er weer wat 
rust kwam in de politiek, wat meer 
ruimte voor weloverwogen besluiten 
voor de lange termijn. Aan de andere 
kant; het besturen van een stad, laat 
staan een land, betekent voortdurend 
in beweging zijn en inspelen op nieuwe 
ontwikkelingen. ook in onze partij zou je 
willen dat de stabiliteit weerkeert, dat de 
partij met een nieuw verhaal en nieuwe 
gezichten vol zelfvertrouwen weer een 
belangrijke(re) plek kan innemen in de 
politiek. In ieder geval ben ik blij dat 
weer duidelijk is wie de partijleider van 
het CDA is. Sybrand van Haersma Buma 
is een degelijk en vertrouwenwekkend 
politicus met de uitdaging vertrouwde 
kwaliteiten en vernieuwing in het CDA te 
verbinden. 

ook in de Hoornse politiek hebben 
we niet het meest stabiele seizoen 
achter de rug. Een grote raadsfractie 
is versplinterd, een wethouder 
opgestapt, en de coalitie heeft nog 
slechts een meerderheid van 1 zetel in 
de gemeenteraad. Dat dit bij sommigen 
de gedachte oproept dat er nog maar 
weinig nodig is om de gehele coalitie 
omver te krijgen behoeft geen betoog. 
Aan de andere kant is het ons samen wel 
gelukt om tot 2015 het huishoudboekje 
van de gemeente op orde te krijgen. Dat 
zag er twee jaar terug nog heel anders 
uit, toen tekorten tot zo’n 14 miljoen 
euro per jaar dreigden. 
Dit is deels gelukt door uitgekiend te 
bezuinigen, waarbij er in Hoorn geen 
taferelen voorkomen zoals het sluiten 
van zwembaden (belangrijk voor het 
CDA!) of bibliotheken. Deels lukt het ook 
door slimmer te werken. Zo besparen 
we 15-20% op de kosten van asfalt door 
een nieuwe manier van inkopen. En 
natuurlijk is het ook de bedoeling dat 

de personeelskosten 
van de gemeente zelf 
flink dalen. Daarbij 
is er in deze tijd zeker 
geen ruimte voor dure nieuwbouw- of 
verbouwingsplannen van het stadhuis, 
zo heeft de gemeenteraad duidelijk 
gemaakt. 
De verwachting is wel dat ons de 
komende jaren nog meer bezuinigingen 
vanuit Den Haag te wachten staan.

Sterflats
Het ziet er eindelijk naar uit dat er een 
besluit gaat vallen over de toekomst van 
de sterflats in de Grote Waal, of beter 
gezegd de nieuwbouwplannen voor een 
deel van het flatcomplex. Wie het lokale 
nieuws volgt, weet dat deze kwestie 
al enige jaren een hoofdpijndossier is 
in de Hoornse politiek en zelfs heeft 
geleid tot de val van wethouder Tonnaer 
in februari. omdat er geen nieuwe 
wethouder kwam is zijn takenpakket 
verdeeld over de andere wethouders. 
Ik heb daarbij Verkeer en het project 
sterflats erbij gekregen. 
In de afgelopen tijd heb ik intensief 
overleg gehad met woningcorporatie 

MiChiel Pijl

Van onze 
wethouder:

Uitnodiging algemene ledenvergadering 15 oktober
Geachte leden,  
Reserveer vast in uw agenda maandag 15 oktober a.s.  
Het CDA-Hoorn houdt dan weer haar algemene ledenvergade-
ring. over de locatie en de spreker(ster) wordt u in een volgen-
de Nieuwsbrief/flits geïnformeerd.
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Sybrand van Haersma Buma deed maandag 14 mei jl. Hoorn aan in het kader van zijn CDA-campagnetour.
Een groot aantal CDA-wethouders uit Enkhuizen, Stede-Broec, Drechterland, Schagen en Medemblik waren naar het gemeentehuis in Hoorn 
gekomen om Sybrand de hand te schudden en met hem van gedachten te wisselen over diverse landelijke actuele onderwerpen. Er werden veel 
vragen gesteld, men wilde graag weten hoe Sybrand over diverse belangrijke zaken denkt en welke mogelijkheden hij ziet het CDA weer uit het dal 
te halen. Een zeer geslaagde middag.
Ben Bontan

Intermaris (eigenaar van de sterflats) 
en met de bewoners. Het is gelukt om 
er in vier maanden uit te komen en een 
gezamenlijk idee te ontwikkelen voor 
de nieuwbouw. Hierbij komen er 61 
nieuwe seniorgeschikte woningen terug 
in het gebied. ook is Intermaris eindelijk 
begonnen met het renoveren van de rest 
van het flatcomplex. 
Als de gemeenteraad dit idee goedkeurt, 
dan kunnen we eindelijk verder om dit 
deel van de Grote Waal klaar te maken 
voor de toekomst. Daarbij komt er ook 
nog een voorstel om het gebied rond 
de sterflats een oppepper te geven. De 
sterflats vormen tevens het begin van 
wat we de stadsvernieuwing noemen: na 
decennia van sterke groei komt Hoorn nu 
in een fase waarbij de nieuwbouwwijken 
uit de jaren ’70 en ’80 toekomen aan een 
grote opknapbeurt. Dit begint dus in de 
Grote Waal.

Wijkcentra
Een andere belangrijke ontwikkeling zijn 
de veranderingen bij de wijkcentra: In 
september sluiten buurthuis De Schoor in 
Hoorn Noord, Het Hop in de binnenstad, 
het Slot in het Venenlaankwartier en 
de Scheerder in Risdam-Zuid. Voor de 
eerste drie komt een prachtig nieuw 
wijkcentrum in de voormalige technische 

Mona Keijzer (nr. 2 op de kandidatenlijst 
voor het CDA) bracht 15 juni j.l. een 
bezoek aan het VMBo Tabor, locatie 
Dampten in Hoorn. Ze was daarvoor 
uitgenodigd door Marjo Kuipers (docent 
maatschappijleer en levensbeschouwing). 
Het was de bedoeling dat Mona aan 3 
groepen in 3 opeenvolgende lesuren zou 
uitleggen wat het voor haar betekende 
om voor het CDA zo hoog op de lijst te 
staan. De leerlingen waren goed voorbe-
reid op haar bezoek door middel van een 
filmpje op internet en ze hadden vragen 
gemaakt en  doorgemaild naar Mona.
De lesuren werden gekenmerkt door een 

Bezoek Mona Keijzer aan Tabor in Hoorn
actieve, betrokken, nieuwsgierige wissel-
werking van vragen en antwoorden van 
de jeugd en Mona. De sfeer was ontspan-
nen en respectvol. 
Mona start met de vraag wie er geïnte-
resseerd is in politiek. Van de drie groe-
pen is er slechts 1 leerling die hiervoor 
belangstelling heeft. Dat vindt Mona nog 
een goede score! Ze legt daarom uit dat 
ook in het leven van jongeren politiek 
een grote rol speelt. Denk bijvoorbeeld 
aan sportvoorzieningen en alcoholbeleid. 
Daarna vertelt ze dat ze door haar succes 
bij de lijsttrekkersdebatten zo hoog op de 
lijst is gekomen. Ze noemt haar tweede 
plek een plaats met een gouden randje.
Er volgt een vraag van een leerling: 
waarom heeft u gekozen voor het CDA? 
Mona antwoordt dat ze na bestudering 
van diverse politieke stromingen voor het 
CDA heeft gekozen omdat ze de volgende 
zaken belangrijk vindt: de kracht van 
de samenleving zit daar waar mensen 
samen de schouders ergens onder zetten 
( gedeelde verantwoordelijkheid ), ieder 
mens is van waarde en komt pas tot zijn 
recht in relatie met anderen. Duurzaam-
heid (rentmeesterschap) vindt ze ook 
belangrijk. En pas als mensen het niet zelf 
of samen kunnen oplossen moet de over-
heid ingrijpen.
Ze legt kort uit dat socialisten ervan 
uitgaan dat als de overheid het regelt, 
het wel goed komt met de samenleving 

school bij de Johannes Poststraat. 
Het is op dit moment vrijwel klaar. 
Het kleine wijkcentrum het Slot komt 
wellicht in gebruik als buurtkamer, 
waarbij buurtbewoners zelf deze 
ontmoetingsplek draaiende houden. Dit 
was een wens van het CDA. 
Verder neemt de stichting Netwerk het 
cultureel centrum De Huesmolen (vlakbij 
de Scheerder) in gebruik als wijkcentrum. 
Wijkcentrum De Cogge in Risdam-Noord 
is een verhaal apart. Hier komt een 
combinatie met een Centrum voor 
Jeugd en Gezin (een consultatiebureau 
met een aantal andere voorzieningen). 
Dankzij deze combinatie kan ondanks 
bezuinigingen het buurthuis blijven 
bestaan en ook het jongerencentrum. Ik 
heb hierover een moeilijk debat gehad in 
de gemeenteraad omdat de kosten veel 
hoger bleken dan een eerste schatting 
aangaf. Toch ben ik blij dat we hiervoor 
gekozen hebben. Juist deze wijk kan deze 
voorzieningen goed gebruiken. Tot slot 
is het grote nieuwe wijkcentrum in de 
Bangert oosterpolder ook bijna klaar. 

Speelstad
We blijven investeren in dingen die 
we belangrijk vinden in Hoorn, zoals 
veiligheid. Zo beginnen we met de 
roadshow woonveiligheid, waarbij 

en dat het neoliberalisme alle heil van de 
markt verwacht. Zo kregen de leerlingen 
een korte samenvatting van de belang-
rijkste politieke stromingen. Dat deed 
mij als docent maatschappijleer heel 
goed, vooral omdat ik in de krant las dat 
scholieren in Nederland als slechtste 
scoren op de internationale ranglijst voor 
burgerschap.
Hoeveel kinderen heeft u? Mona heeft 5 
jongens ( leeftijd van 8 tot 17 jaar). Dat 
vindt de klas wel veel en vraagt zich af 
hoe ze dat combineert met haar drukke 
werkzaamheden. Mona vertelt dat het 
prima gaat met een strakke organisatie 
en veel hulp van man, opa’s en oma’s.
Kortom er was een leuke, levendige wis-
selwerking tussen Mona en de klas. Hier 
en daar gaf de docent wat tips en toe-
lichtingen bij moeilijke begrippen. Maar 
over het algemeen sloot de presentatie 
goed aan bij de belevingswereld van de 
kids. Het werd zo snel 12 uur en tijd voor 
vertrek. 
Het was een leerzame en gezellige och-
tend, vooral door de warme ontvangst en 
goede voorbereiding van Marjo Kuipers. 
Ze kan trots zijn op haar leerlingen en 
de leerlingen op zo’n kanjer van een 
leerkracht. Graag wil ik namens het CDA, 
Marjo nogmaals hartelijk danken voor 
deze bijzondere bijeenkomst.

Anja Eskes-Pronk

bewoners in buurten waar vaker 
wordt ingebroken tips krijgen over de 
beveiliging van hun woning. ook Hoorn 
als speelstad blijft hoog op de agenda. 
We willen bijvoorbeeld over 2 jaar 
beginnen met de uitbreiding van de 
succesvolle natuurspeeltuin in Blokker 
en dit najaar krijgt Hoorn in een derde 
Cruyff-court in Risdam-Noord. Dit is 
een prachtig kunstgrasveld dat wordt 
aangelegd in samenwerking met de 
stichting van Johan Cruyff die zich inzet 
voor meer trapveldjes in stadswijken. 
Hoorn is een van de weinige middelgrote 
gemeentes met 3 Cruyffcourts. Gelet 
op het succes van de twee bestaande 
velden in de Kersenboogerd en de Grote 
Waal verwachten we dat er ook in 
Risdam-Noord veel animo zal zijn. uit 
tal van reacties blijkt dat veel mensen, 
vooral veel kinderen, er erg naar 
uitkijken.

Het is bijna vakantie en in het nieuwe 
seizoen staan ons straks meteen al de 
verkiezingen voor de Tweede Kamer te 
wachten, dus dat belooft wat. Ik hoop en 
vertrouw ook dat het CDA erin zal slagen 
zich te herstellen. Ik wens u in ieder 
geval een mooie zonnige zomer toe.

Michiel Pijl, wethouder
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Sybrand van Haersma Buma deed maandag 14 mei jl. Hoorn aan in het kader van zijn CDA-campagnetour.
Een groot aantal CDA-wethouders uit Enkhuizen, Stede-Broec, Drechterland, Schagen en Medemblik waren naar het gemeentehuis in Hoorn 
gekomen om Sybrand de hand te schudden en met hem van gedachten te wisselen over diverse landelijke actuele onderwerpen. Er werden veel 
vragen gesteld, men wilde graag weten hoe Sybrand over diverse belangrijke zaken denkt en welke mogelijkheden hij ziet het CDA weer uit het dal 
te halen. Een zeer geslaagde middag.
Ben Bontan

Het CDA Hoorn startte vanaf zaterdag 11 februari 
als proef één maal per maand op zaterdagochtend  
een vragenuurtje bij GRAND CAFE TuRF aan de 
Turfhaven in Hoorn. Het laatste vragenuurtje werd 
gehouden bij restaurant `De Brasserie` in Zwaag. 
In deze gezellige ambiances kon men met de men-
sen achter het CDA-Hoorn van gedachten wisselen 

omtrent de standpunten die het CDA Hoorn inneemt. 
De vragenuurtjes werden goed bezocht en er werd 
veel van gedachten gewisseld over met name de 
ouderenzorg en ouderenparticipatie.
We zullen als fractie en bestuur alle bijeenkomsten 
evalueren en kijken of we deze vragenuurtjes in de 
toekomst moeten continueren. 

CDA Hoorn even spreken? 
Inloop zaterdagochtenden succesvol

De behandeling van de kadernota 2012 
is positief verlopen. Tot 2015 heeft de 
gemeente weer een sluitende begro-
ting. Dat was een paar jaar geleden wel 
anders. Wat er vanuit Den Haag op ons 
af komt na de verkiezingen weten we 
niet, maar vooralsnog heeft de gemeen-
te de boel op orde. Het CDA heeft onder 
meer aandacht gevraagd voor de vergrij-
zing. We zullen in Hoorn de gevolgen 
de komende decennia steeds meer gaan 
merken. op initiatief van het CDA was 
er onlangs een avond in het gemeente-
huis waarbij diverse sprekers hun visie 
op de vergrijzing in Hoorn gaven. Als 
we ons in Hoorn qua huisvesting, zorg 
enz. goed op deze ontwikkeling willen 
voorbereiden, zal het ook in de gemeen-
teraad hoog op de agenda moeten 
blijven. Daarom komt er op ons initiatief 
in elk geval nog een bijeenkomst over 
vergrijzing. 
ook vindt het CDA het belangrijk dat 
vrijwilligers bij verenigingen die met 
kinderen in aanraking komen, in elk 
geval over een Verklaring omtrent 
Gedrag (VoG) beschikken. Dit is een 
kleine schakel bij het voorkomen van 

Kadernota 26 juni 2012
kindermisbruik. Het CDA heeft lande-
lijk voorgesteld de VoG daarom gratis 
te maken. In de gemeenteraad is een 
motie van onze fractie aangenomen 
om de VoG in Hoorn gratis te maken. 
Het college moet nu met een voorstel 
komen om dit mogelijk te maken.
Scooteroverlast, VVD-minister opstel-
ten wil het niet mogelijk maken dat 
asociaal rijgedrag en het opvoeren 
van brommers en scooters zwaarder 
bestraft kan worden, bijvoorbeeld door 
eerder over te gaan tot inbeslagname. 
Nu kan dat pas na 3 overtredingen en 

dat schiet dus niet op. De gemeente 
Hoorn had hier op initiatief van het CDA 
op aangedrongen bij de minister. Veel 
mensen zijn de capriolen van sommige 
brommerrijders en het harde geluid dat 
ze produceren zat. onze fractie is dan 
teleurgesteld hierover en heeft aan de 
burgemeester gevraagd wat hij dan wel 
denkt te gaan doen om de overlast te-
rug te dringen. Bijvoorbeeld meer con-
troles en gericht in gesprek gaan met 
eigenaren van bijvoorbeeld pizzabezorg-
diensten. Juist hun werknemers rijden 
vaak asociaal en dat moet aangepakt.

Sybrand van Haersma Buma met CDA-campagnetour in Hoorn
“Samen kunnen we meer”

Hoorn waren naar het gemeentehuis 
in Hoorn gekomen om Sybrand de 
hand te schudden en met hem van 
gedachten te wisselen over diverse 
landelijke actuele onderwerpen.  
Er werden veel vragen gesteld, men 

wilde graag weten hoe Sybrand over 
diverse belangrijke zaken denkt en 
welke mogelijkheden hij ziet het CDA 
weer uit het dal te halen. Een zeer 
geslaagde middag.
                                                Ben Bontan

Sybrand van Haersma Buma deed 
maandag 14 mei jl. Hoorn aan in het 
kader van zijn CDA-campagnetour.
Een groot aantal CDA-wethouders uit 
Enkhuizen, Stede-Broec, Drechterland, 
Schagen, Medemblik en natuurlijk 
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Vergrijzing en ontgroening in Hoorn

Tijdens mijn studie kregen we de 
opdracht om een demografisch 
onderzoek  te doen. De keuze viel 
voor mij op het bestuderen van de 
babyboomers. Dit is een demogra-
fische term voor de geboortegolf 
na de 2e wereldoorlog. Aangezien 
mijn geboortejaar 1952 is, zult u 
mijn keuze waarschijnlijk begrij-
pen.
Wat mij toen al opviel was dat 
we na ongeveer 2010 met een 
toenemende vergrijzing te maken 
zouden krijgen. Deze ontwikkeling 
wordt nog versterkt doordat we 
steeds ouder worden en omdat 
er minder kinderen worden ge-
boren (ontgroening). Nu weet ik 
dat demografische voorspellingen 
moeilijk zijn maar op het moment 
dat de babyboomers geboren 
werden was al duidelijk wan-
neer deze grote groep 65 jaar zou 
worden. Het verbaasde mij dat de 
politiek hier zo lang zo weinig oog 
voor had omdat deze demografi-
sche verandering voor een grote 
verandering in de samenleving zal 
zorgen op veel terreinen waarvoor  
beleid nodig is.
Als commissielid voor het CDA 
Hoorn heb ik deze zorg in de fractie 
besproken en kreeg ik permissie 
om dit probleem voor Hoorn nader 
uit te werken. Daarop heeft het 
CDA  een motie ingediend om een 
thema bijeenkomst te organiseren 
en kreeg daarvoor brede steun van 
alle partijen.
op 10 april j.l. is de themabijeen-
komst over vergrijzing en ontgroe-
ning gehouden onder leiding van 
een panel bestaande uit Hugo Pijl 
(gemeente Hoorn), Henri Hofman 
(omring), Lia Franken (wethouder 
Hollands Kroon), Marjan Bos (Stich-
ting Netwerk) en Geert Jan Nelson 

(Stichting Talent, onderwijs).
De bijeenkomst was goed bezocht 
door allerlei groeperingen die met 
het onderwerp te maken hebben en 
door geïnteresseerde burgers en in 
die zin een succes te noemen.
Enkele gegevens, conclusies en 
aanbevelingen wil ik u niet onthou-
den. Zo neemt de komende twintig 
jaar het aantal dementerenden in 
West-Friesland toe met bijna 100%, 
voor Hoorn is dit 92% , volgens 
de heer Hofman. Een groot deel 
van deze groep mensen zal thuis 
moeten worden verzorgd omdat 
het veranderende landelijke beleid 
er voor zal zorgen dat er straks 
minder verzorgingshuizen zijn dan 
dat we nodig hebben. De zorg zal 
hierop afgestemd moeten worden. 
Hofman poneerde de stelling dat 
op dit moment de urgentie van 
de vergrijzing niet wordt gezien. 
Hugo Pijl vertelde dat er een grote 
grijze golf aankomt in Hoorn, dat de 
beroepsbevolking kleiner wordt en 
dat het aantal kinderen op de basis-
school afneemt. Lia Franken gaf als 
tip voor het te vormen beleid om te 

kijken wat mensen doen, niet naar 
wat ze willen. Als mensen bijvoor-
beeld busvervoer willen, maar er 
vervolgens niemand in die bus zit, 
heeft het in stand houden daarvan 
geen zin.  Het is belangrijk om te 
investeren in sociaal kapitaal, het 
investeren in mensen, contacten en 
ontmoetingen ook met jongeren. 
Een echte CDA gedachte. Kortom 
de groeiende groep ouderen moet 
vooral betrokken worden bij wat er 
in de samenleving gebeurt. Verder 
moeten de gevolgen van de vergrij-
zing niet alleen lokaal maar vooral 
ook regionaal worden aangepakt.
Hoorn krijgt voorlopig niet te 
maken met krimp, maar de samen-
stelling van de bevolking zal duide-
lijk veranderen. Nu is 14% van de 

bevolking 65-plus. In 2040 verdub-
belt dit percentage. Bovendien 
neemt de komende twintig jaar 
het aantal dementerenden sterk 
toe. Verder lopen de leerlingaan-
tallen bij het basis onderwijs nu 
al terug en is hier dus sprake van 
ontgroening. Deze ontwikkelin-
gen zullen gevolgen hebben voor 
onder andere: de woningmarkt, 
de zorg, het onderwijs, winkel-
voorzieningen, de economie, de 
arbeidsmarkt, mobiliteit, welzijn 
en sport. Bovendien is er de nood-
zaak tot samenwerking tussen alle 
partners.

Het CDA vindt daarom dat er wat 
concretere conclusies getrokken 
moeten worden en heeft daarom 
weer  een motie ingediend bij 
de kadernota 26 juni j.l. Hierin 
verzoeken we het college om een 
vervolg te geven aan de uitkom-
sten van de themabijeenkomst 
door invulling te geven aan de 
volgende onderwerpen:

-   Het voeren van strategisch be-
leid op het onderwerp vergrijzing/
ontgroening, door het opnemen 
van een aparte paragraaf hierover  
in de cyclusdocumenten.
-   Standaard een paragraaf opne-
men over dit thema in (grotere) 
beleidsnota’s
-   In regionale verbanden aan-
dacht vragen voor dit vraagstuk
-   In het voorjaar 2013 een ver-
volgbijeenkomst te organiseren 
waarin:
-   a. aandacht wordt besteed aan 
sociaaleconomische cijfers en 
ontwikkelingen.
-   b. inhoudelijk zaken uitgediept 
kunnen worden, waardoor dui-
delijk kan worden wat in grote 
lijnen nodig is om een antwoord 
te hebben op de demografische 
ontwikkelingen van de komende 
decennia.

We blijven bij dit voor het CDA zo 
belangrijke thema dus een stevige 
vinger aan de pols houden.  
Bij verdere ontwikkelingen zal ik u 
hierover blijven informeren. 

                              Anja Eskes-Pronk 
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De poort van Hoorn
Hoorns grootste ambitie in een notendop

Met grote regelmaat verschijnen er in 
de media berichten over het project 
De Poort van Hoorn. Een omvangrijk 
plan om de bereikbaarheid van Hoorn 
te vergroten. Een kostbaar plan, dat 
momenteel in tijden van crisis met 
argusogen wordt gevolgd. Graaft Hoorn 
haar eigen Noord-Zuid lijn of zijn de 
plannen weloverwogen en broodnodig? 
uw secretaris wilde graag van de 
hoed en de rand weten en bezocht 
voor u de informatiebijeenkomst op 
Donderdag 22 maart in het Stadhuis. 
Dit alles onder voorzitterschap van VVD 
wethouder ruimtelijke ordening Ronald 
Louwman. Inhoudelijk had deze avond 
bijdragen van externe sprekers over 
de onderwerpen economie, verkeer en 
uitvoering. 

De Poort van Hoorn maakt een 
onderdeel uit van de structuurvisie 
van Hoorn. De structuurvisie is de 
uitwerking van de stadsvisie uit 2005.  
In deze stadsvisie zijn vanuit de 
kenmerken en kracht van onze stad 
keuzes gemaakt voor de toekomst.  
Als één van de aandachtspunten is hier 
De Poort van Hoorn in opgenomen. 
Als project bestaat de PVH uit een 
combinatie van de herontwikkeling 
van het stationsgebied en de aanpak 
van het toenemende probleem met 
doorstroming op de toegangs- en 
doorgangswegen van de stad.  
Het plan als zodanig is al jaren geleden 
door alle partijen in de Hoornse 
gemeenteraad unaniem bekrachtigd. 
Het stationsgebied in de huidige 
situatie oogt slordig, kaal en is weinig 
uitnodigend voor bezoekers van onze 
binnenstad. Dit is een gemiste kans 
vanwege het feit dat zowel het NS- en 
busstation afgezet tegen de omvang 
van onze stad prima functioneren en 
dagelijks omvangrijke stromen mensen 
bij elkaar brengen.  
om de binnenstad hier meer van te 

laten profiteren moet de invulling 
van dit gebied echter slim gebeuren. 
Voor de economie is het van belang te 
weten dat Hoorn na een kleine groei 
waarschijnlijk stabiel zal blijven op 
73.000 inwoners. ook kan er inmiddels 
worden gesteld dat de opkomst van 
internet winkelen ten koste gaat van 
winkels in klassieke vorm. Er is dus 
niet zonder meer behoefte aan extra 
winkelruimte. Een uitzondering hierop is 
de grootschalige detailhandel die tot op 
heden in een stad als Hoorn die inzet op 
kleinschaligheid geen voet aan de grond 
krijgt. Aan kantorenlocaties is eveneens 
geen aantoonbare vraag gezien de 
huidige leegstand en ontwikkeling in 
de markt. Toch zijn hierin kansen want 
het huidige aanbod voorziet niet in 
de vraag van ZZP’ers en het feit dat 
kantoren een voorkeur hebben voor 
A-locaties; te weten binnensteden en 
langs snelwegen. De inrichting van het 
stationsgebied zal dan ook een slimme 
mix moeten worden van winkels, 
kantoren en woningen. Tot slot drukt 
de spreker van het onderzoeksbureau 
ons op het hart dat de gemeente de 
ontwikkelingen moet faciliteren maar 
zeker niet zelf voor projectontwikkelaar 
moet spelen. Dit moet de markt zelf 
oppakken. Te veel overheden zijn hier 
mee de mist in gegaan en moeten nu 
op de blaren zitten. Het faciliteren 
komt voor een belangrijk deel terug 
in de infrastructuur. In de huidige 
verkeerssituatie is het gebied niet 
interessant als vestigingsplaats.

Veelal wordt aangenomen dat de 
drukte op de toegangswegen naar 
het centrum van Hoorn veroorzaakt 
wordt door winkelend publiek. Het 
feit dat het om 17:00 uur het drukste 
is op de toegangswegen is hier echter 
mee in strijd. Het uitbreiden van het 
transferium aan de Noordzijde van 
het station en het verplaatsen van 
het busstation naar deze kant zal 
het probleem dan ook niet oplossen. 
Aan de hand van verkeersmodellen is 
aantoonbaar dat het verkeersinfarct 
veroorzaakt wordt door te veel 
stoplichten en onnodig doorgaand 
verkeer via de binnenstad naar de wijk 
De Grote Waal.  
om deze punten aan te kunnen pakken 
zijn er omvangrijke aanpassingen 
nodig aan de infrastructuur. Vanwege 
het drukke gebruik van het spoor 
en het veelvuldige oponthoud voor 
het wegverkeer moet het spoor 
ondertunneld worden.  
op de huidige plaats bij het Keern 

is hier geen ruimte voor. Meer in 
oostelijke richting is deze ruimte er 
wel en door deze verlegging vloeit ook 
het doorgaande verkeer naar De Grote 
Waal makkelijker af. Het Keern komt 
als kruising met de Provinciale Weg te 
vervallen en wordt ondertunneld voor 
langzaam verkeer. Als alternatieve 
toegangsweg naar het centrum 
wordt het recht doortrekken van de 
Maelsonstraat naar de Provinciale Weg 
beoogd.  
Deze weg zal rechtstreeks uitkomen op 
het uit te breiden transferium.  
De huidige toegangsweg tot het 
ziekenhuis zal alleen nog voor 
ambulance bewegingen worden 
gebruikt.  
Hierdoor wordt de complexe situatie 
bij de Van Aalstweg een overzichtelijke 
T-splitsing wat de doorstroming op de 
Provinciale Weg doet verbeteren. 

Bij de vragenronde toonden de 
raadsleden van diverse partijen zich 
kritisch doch opbouwend. De animatie 
van de verkeersdoorstroming legt veel 
gewicht in de schaal bij de noodzaak 
van de infrastructurele plannen. 
De animatie toont een aanzienlijke 
verbetering in de doorstroming van het 
verkeer in het gebied rond het Keern 
maar belicht de situatie bij de super 
rotonde en De Weel niet.  
Deze situatie laat ruimte voor het idee 
dat het verkeer op deze punten weer 
vastloopt. CDA fractievoorzitter Johan 
van der Tuin vatte de diverse kritieken 
bondig samen door te stellen dat een 
nieuwe animatie wordt verlangd met 
hierin opgenomen de situaties bij de 
super rotonde en de aansluiting op 
De Weel. Zo was ik getuige van een 
informatieve avond over één van Hoorns 
grootste plannen voor de komende 
jaren. Plannen die wellicht ambitieus 
zijn maar nodig voor een optimaal 
functionerende stad in de 21 eeuw.  
Ik heb er het volste vertrouwen in dat 
bij de CDA fractie het kritisch volgen van 
dit dossier in goede handen is.

                                          Gerben Bakker
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Word lid van het 
CDA Hoorn..!

CDA Hoorn

Johan van der Tuin, 
Fractievoorzitter

Bernd Laan, Fractielid

Leny Molema, Fractielid

Michiel Pijl, Wethouder

Bent u geïnteresseerd in wat er om u heen 
gebeurt? Twijfel dan niet langer; de politiek 
is iets voor u. 
Wij zijn een vereniging voor mensen zoals u. 
Mensen die graag meedenken over de toe-
komst. Als lid steunt u de christendemocratie 
en kunt u actief meewerken om deze in stand 
te houden. 
u bent dan betrokken bij de dagelijkse gang 
van zaken in de partij. Elk CDA-lid heeft 
spreek- en stemrecht in de gemeentelijke 
afdeling, de provinciale afdeling en tijdens 
het landelijk Partijcongres. u kunt dus over 
alle onderwerpen die in stemming komen 
meebeslissen.
Elk CDA-lid kan zich namens het CDA ver-
kiesbaar stellen voor de gemeenteraad, de 
Provinciale Staten, Eerste en Tweede Kamer 
en het Europees Parlement. 
uiteraard hanteert het CDA een selectiepro-
cedure om de meest geschikte kandidaten te 
selecteren. 
Met uw kennis kunt u een belangrijke bij-
drage leveren aan het denken over en werken 
aan de toekomst van onze gemeente.

Voor € 14,50 per kwartaal bent u lid van het 
CDA. u kunt ook kiezen voor een proeflid-
maatschap om eerst kennis te maken met het 
CDA voor slechts € 19,95. 

Vul de bon hieronder in en stuur hem op naar:
CDa, antwoordnummer 1700, 2501 WB  
Den haag (postzegel niet nodig!)

Aanmelden via het internet kan natuurlijk 
ook: www.cda.nl/lidworden

Hoorn

Geachte lezers,
Vanwege de hoge kosten voor het drukken van de nieuws-
brief zullen ook wij moeten kiezen voor het alleen digitaal 
verspreiden van deze nieuwsbrief. Alleen voor diegenen 
die niet de beschikking hebben over een computer zal nog 
een “papieren versie” worden uitgebracht. Geeft u dus 
vooral uw emailadres op, dan krijgt u deze nieuwsbrief 
per mail toegezonden. Graag even een mailtje naar de 
redactie benbontan@planet.nl
op www.cda-hoorn.nl kunt u de nieuwsbrief in PDF for-
maat ook downloaden. 

Hoorn

Als u klachten heeft over uw woonomgeving, bij-
voorbeeld over zwerfvuil, straatverlichting of een 
kapotte stoep, dan kunt u bellen met de Buitenlijn 

van de gemeente Hoorn. 
Dat kan op telefoonnummer 252555. 

Uiteraard kunt u ook altijd de fractieleden van het 
CDA benaderen.



Nederland sterker uit de crisis, de tien CDA-punten
Nederland sterker uit de crisis 
Dat is de inzet van het CDA bij de 
ingelaste verkiezingen voor de 
Tweede Kamer.
Als brede volkspartij geloven wij in 
de kracht van Nederland. Als we nu 
de juiste keuzen maken, komen we 
straks sterker uit de crisis.
Een herstelbeleid verdient een 
stevige, eerlijke en brede aanpak, 
een aanpak zonder linkse of
rechtse taboes.
De financiële en economische crisis 
– minstens zo zeer een culturele 
en morele crisis – vergt meer 
dan bezuinigen. Zonder fatsoen, 
waarden en normen blijft het herstel 
op z’n best halverwege steken. Het 
zijn niet de cijfers die bepalend zijn 
voor de toekomst van Nederland.
Het zijn de mensen achter de 
cijfers. Het gaat er om die kracht te 
mobiliseren.

Onze aanpak, samengevat in tien 
punten:

1. Werk, groei en hervormingen
om de economie weer gezond te maken, 
zijn werk, groei en hervormingen nodig.

Solide•	 : stap voor stap op weg naar 
begrotingsevenwicht in 2017
Activerend•	 : iedereen aan de slag, 
meer banen, ook voor 55-plussers 
en starters op de arbeidsmarkt 
(o.a. via hervorming WW, 
scholingsbudget)
Sociaal•	 : lasten worden eerlijk 
verdeeld, iedereen doet mee aan 
loonmatiging.

Kwetsbare groepen als gehandicapten 
en chronisch zieken worden ontzien.
Nederland heeft Europa nodig. Zonder 
de Europese unie is ons land met z’n 
open economie veel kwetsbaarder.

2. Op naar een waardevolle  
    economie

Binnen de financiële sector •	
maatregelen tegen de 
bonuscultuur, invoering van een 
‘bankierseed’ en eenvoudige, 
transparante financiële producten, 
sterker Europees toezicht op de 
financiële markten
Eerherstel voor vakmanschap, •	
voorrang voor het 
beroepsonderwijs, een 
ambachtsschool-nieuwe-stijl
Versterking van de ‘topsectoren’ •	
gaat onverminderd door
Stap voor stap naar een •	
‘groene economie’: groene 

investeringsmaatschappij, extra
investeren in Green Deals, 
duurzame energie, energiezuinige 
woningen en gebouwen.

3. Familie en gezin centraal
Lastenverlichting voor gezinnen, •	
met name met jonge kinderen
Handhaving kinderbijslag en fiscale •	
kinderaftrek
Gezinnen worden ontlast door •	
flexibele werktijden en meer 
verlofmogelijkheden
Betere kinderopvang die aansluit bij •	
school en thuis
ouders kiezen zelf welke school •	
voor hun kinderen geschikt is 
(onderwijsvrijheid).
Geen coffeeshops in de buurt van •	
scholen.

4. Ruimte voor ondernemers en   
    burgers

om uit de crisis te groeien 
verdienen ondernemers ruimte en 
burgers armslag via
lastenverlichtingen - ook nodig om •	
de lastenverzwaringen op korte 
termijn te compenseren;
minder regels en administratieve •	
rompslomp
vereenvoudigde •	
ondernemersbelasting
armslag voor ZZP’ers, met name om •	
onderling inkomensbescherming te 
regelen.

5. een actieve samenleving
Ruim baan voor burgerinitiatieven, •	
vrijwilligerswerk en 
maatschappelijke organisaties
Meer ruimte voor een actieve •	
inbreng van burgers bij het 
verbeteren van buurt, onderwijs en 
zorg
Nieuwe maatschappelijke impulsen •	
voor ontwikkelingssamenwerking 
en solidariteit met de allerarmsten 
in de wereld
uitbreiding van de Geefwet als •	
‘beloning’ voor particulier initiatief.

6. aanpak bureaucratie
Sneller, slimmer werken bij de •	
overheid, in de zorg en in het 
onderwijs
Grote scholen kunnen fusies •	
ongedaan maken
Daadwerkelijke afschaffing van •	
regels en andere administratieve 
lasten
Wegsnijden van (interne) •	
managementlagen
Verkleining van het Nederlandse •	

overheidsapparaat, vermindering 
van de Europese bureaucratie.

7. Voor meer fatsoen, meer respect
Hard optreden tegen vandalisme en •	
overlast
Verhoging van de alcoholleeftijd •	
naar 18 jaar
Aanpak van straatvervuiling/graffity•	
ouders betalen voor de schade van •	
hun kinderen
Voorbeeldgedrag dient beloond, •	
waarden en normen worden door 
iedereen hoog gehouden.

8. hervormen
Een toekomstzekere •	
gezondheidszorg, woningmarkt, 
arbeidsmarkt, onderwijs en 
pensioenstelsel vraagt nu om 
duidelijke keuzes en hervormingen.
Hervormingen vergen een brede, •	
gezamenlijke aanpak (nationale 
akkoorden).
Solidariteit in de gezondheidszorg – •	
tussen gezond en ziek, oud en jong, 
rijk en arm, behoud van een brede 
volksverzekeringen voor iedereen 
die langdurig afhankelijk van zorg is 
(AWBZ)
Woningcorporaties krijgen meer •	
armslag om te investeren in 
huurwoningen
Vereenvoudiging van de •	
belastingen: een sociale vlaktaks 
met een toptarief voor hoge 
inkomens.

9. Sociaal investeren
om straks na de crisis sterker •	
te staan, zijn nu (structurele) 
investeringen nodig in:

- onderwijs en onderzoek,•	
- duurzaamheid•	
- innovatie.•	

- Pensioenfondsen gaan meer •	
investeren in ons land.

10. Sparen voor de toekomst
Kleinere tekorten bij de overheid •	
– minder rente op de staatsschuld 
straks
Terugkeer van de Zilvervloot – voor •	
later
Invoering van bouwsparen – voor •	
een eigen woning
Studenten beginnen niet met •	
studieschulden – de basisbeurs in 
de bachelorfase blijft behouden
Wie versneld de hypotheekschuld •	
aflost, krijgt een bonus.


